
Referat - Arsmøde i Centerrådet,
I Hvalsø Østergadecentret. Fredag den 05. april 2A24 k1.13.00

I Velkomst Claus Carmel hød velkommen til årsmødet.
15 var fremmødt ud over bestyrelsen

2 Valg af dirigent Bestyrelsen iildstillede Bjarne Bang Christensen tildirig*nt. Han

blev valgt og takkede derfor. Herefter gennemgik han i henhold
til vedtægterne reglerne for indkaldelsen. De var overholdt og
dermed mødet lovligt indkaldt.

3 Valg af referent Bestyrelsen indstillede Kirsten Bang-Nørgaard. Hun blev valgt.

4 Valg af stemmetællere Ole D. Jensen meldte sig.

5 Formandens beretning Claus Carmel fremlagde beretning fo r 2A23:
Der er begyndt en ny aktivitet-fredagsdans.
Det er konstateret flere gange, at brugere af huset ikke har
slukket for tyset og/eller kaffemaskinen. Det hensflles, at man
som bruger husker at slukke dis§€" Der blev rettet en tak for
hjælpen ved hovedrengøring af Østergade nr. 1 på Husets dag
den 2. juni. Husets dag vil i ?A24 blive afholdt den 14. juni. lnfo
skaermen indehclder oplysninger om de hold, der annsncerer i

Aktivitetsbladet. Ønskes nye oplysninger o#eller billeder skal
de sendestil Claus Carmel{webmaster}. Eillederskalsendes i A4
format. Det kommende årspragram kommerigen med navn på

og kan blive omdelt, hvorfor der anmodes om, at frivillige vil
hjælpe til med omdelingen. Som et forsøg er der blevet sat hjul
på et enkelt bord. Forsøget pågår fortsat. Boksen til teleslyngen
hlev udskiftet i rnarts 2024sammen med headsettet til
mikrofonen. Der erfortsat problemer med pumpen i

I opvaskemaskinen. Årsagen til disse er bta stilk fra vindruer,I'
I tandstikker, garnrest€r etc. Det henstilles at genstande bliver

| fi"rn"t fra tallerknerne inden de sættes i opvaskemaskinen.

I Der er afholdt 6 møder i det forgangne år. Referater herfra er

i udsendt til formændene.
Ca 13.700 har deltaget i aktiviteterne det forgangne år. Det

I 
henstilles, at alle brugere af huset opskriver antal deltager i

, bogen i køkkenet.

I Henstilling: lngen regulering af radiatorerne.TOr bordene af
efter brug. Fej gulvet. Tøm affaldssækkene og sæt nye op. Tøm
spr iaskemaskir+en. tlusk at der kun må bruges ffrfadslys i

1 fyrfadsstager. Husk ved flyt af borde og stole at løfte dem. Stil
møblerne ordentligt på plads.

Tak til alle de frivillige, der sørger for at huset fungerer
(omrnentarer {ønsker} :

Jørgen Søgaard: installering af ur til slukning af kaffemaskinerne.
Knud Petersen: nyt svaleskab i den store sal 

f

OIe D. Jensen: Termostaterne er udskiftet og indstillet på 2. Ure l

til både den store og de små kaffemaskiner. Toiletterne er flere 
]

steder blevet udskiftet. Prisen på vand stiger pga nyt vandværk 
]

og afkalkning. 
]

Solveig: vandalarnrerne rneddel€r hvis, derslfarbrugetog/eller 
]

vandforbruget bliver for stort I

1



Beretningen blev vedtaget.

6 Fremlæggelse af regnskab 2023 Claus Carmel fremlagde årsregnskabet,
Udgiften tii tailetpapir bliver fremover afholdt af
aktivitetscentrenes fæl les konto.
Regnskabet blev vedtaget

T Behandling af indkomne forslag Bestyrelsen har ikke modtaget farslag.

I Valg til Centerrådet Oaus Carmel er på valg -tager ikke imod genvalg

lngen ønskede at stille op. Bestyrelsen anmodede om
bemyndigelse til selvsupplering. Alle stemte for.
Claus indvilgede i indtil videre at virke som bestyrelsesmedlem.
Dirigenten påpegede at man ikke bliver valgt som formand, men
at bestyrelsen senere konstituerer sig.

Ole D. Iensen - tager imod Eenvalg. B[ev valgt

I Valg af suppieanter Karin Brandt Nielsen - tager imod genvalg. Blev valgt
Stig Ågersø llarsen * tager imod eBnm+8. Blev valgt

10 Valg af revieor Revisor Knud Petersen - tager imod genvalg. Blev vatgt

11 Valg af revisorsuppleant Revisor Suppleant Arnold Backmann - tager imod genvalg. Blev

valgt

12 Eventuelt Lissy Andersen: Hun henviste til, at opvaskemaskinen ofte ikke
blev tØmt hvis den blev brugt om aftenen.
Bo Vejborg: der sidder rnange ensornme, der har problemer
rned at komme ind i de forskellige foreninger. Disse bør oprette
ventelister
Claus Carmel: "Fredagsdans" blev dannet da det ikke var muligt
at blive rnedlem af "Vild med dans".
Vibeke Kristensen: Ventclistcr bør kun eksistere, hvis de fysiske
rammer ikke tillade flere medlemmer.
Susanne Eg: Der er ingen til at passe blomsterne i de forskellige
rum i Østergade, hyorfor en lgsning kan være at erstatte dem
med kunstige blomster.
Der blev takket for den gode opførsel og fremmøde.
Claus Carmeltakkede Bjarne Bang Christensen for hans indsats
som dirigent.
Ole takkede Claus for hans store indsats i årene siden 201"6,

hvor han blev valgt som formand.
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